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РЕФЕРАТ 
 

Дипломная работа: 62 с., 5 рис., 21 табл., 46 источников, 6 прил. 

 

КОРПОРАТИВНЫЙ КЛИЕНТ, СРЕДСТВА КОРПОРАТИВНЫХ 

КЛИЕНТОВ, РКО, ДЕПОЗИТ ЮРИДИЧЕСКОГО ЛИЦА, КОРПОРАТИВНАЯ 

КАРТОЧКА, ИНВЕСТИЦИОННЫЙ ДЕПОЗИТ 

 

Объект исследования – деятельность ОАО ”АСБ Беларусбанк“ по 

комплексному обслуживанию корпоративных клиентов. 

Предмет исследования – комплексное обслуживание корпоративных 

клиентов банком. 

Цель работы: разработка путей развития деятельности ОАО ”АСБ 

Беларусбанк“ по комплексному обслуживанию корпоративных клиентов. 

Методы исследования: теоретический анализ литературы, системный 

анализ; применялись экономико-статистический методы обработки информации; 

графический и табличный методы для наглядности результатов исследования, 

индукция и дедукция, анализ и синтез методы финансово-экономического анализа. 

Исследования и разработки: изучены сущность, виды и организацию 

деятельности банков по комплексному обслуживанию корпоративных клиентов; 

проведен анализ деятельности ОАО ”АСБ Беларусбанк“ по комплексному 

обслуживанию корпоративных клиентов; определены направления развития 

деятельности ОАО ”АСБ Беларусбанк“ по комплексному обслуживанию 

корпоративных клиентов. 

Область возможного практического применения: деятельность 

коммерческого банка по обслуживанию корпоративных клиентов. 

Технико-экономическая, социальная и (или) экологическая значимость: 

совершенствование зарплатного проекта и развитие связанного депозитного 

продукта ”Инвестиционный“ обеспечат для банка возможность увеличения 

доходов на 203,64 тыс. руб. 

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический 

материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а 

все заимствованные из литературных и других источников теоретические, 

методологические и методические положения и концепции сопровождаются 

ссылками на их авторов. 

 

________________ 

 (подпись студента)  
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ESSAY  
 

Diploma work: 62 p., 5 figures, 21 tables, 46 sources, 6 adj.  

 

CORPORATE CLIENT, FUNDS OF CORPORATE CLIENTS, RSC, DEPOSIT 

OF A LEGAL ENTITY, CORPORATE CARD, INVESTMENT DEPOSIT 

 

The object of the research is the activities of JSC “SB Belarusbank” in attracting 

funds from corporate clients.  

The subject of the research is the attraction of funds from corporate clients by 

banks.  

Purpose of work: development of ways to develop the activities of JSC “SB 

Belarusbank” to attract funds from corporate clients.  

Research methods: theoretical analysis of literature, system analysis; applied 

economic and statistical methods of information processing; graphical and tabular 

methods for illustrating the results of the study, induction and deduction, analysis and 

synthesis methods of financial and economic analysis.  

Research and development: studied the nature, types and organization of banks' 

activities to attract funds from corporate clients; an analysis of the activities of JSC ”SB 

Belarusbank“ for the comprehensive service of corporate clients was carried out; the 

directions of development of the activities of JSC ”SB Belarusbank“ on attracting funds 

from corporate clients were determined.  

Area of possible practical application: activities of a commercial bank to attract 

funds from corporate clients.  

Techno-economic, social and (or) environmental significance: the improvement 

of the salary project and the development of the associated deposit product ”Investment“ 

will provide the bank with the opportunity to increase income by 203,64 thousand rubles. 

The author of the work confirms that the computational and analytical material 

presented in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and 

all theoretical, methodological and methodological provisions and concepts borrowed 

from literary and other sources are accompanied by references to their authors. 

 

 

___________________ 

(the student's signature) 
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